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Subject: RE: Concept reactie MinMZS op brandbriefvit C - input gevraagd
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Ik had jouw mail nog niet gelezen, maar eens met onderstaande, wij gaan geen algemeen advies over supplementen opnemen.

orNEE

var:IEEEIE. (5)SEE© iv.n>Verzonden: dinsdag 24 november 2020 11:54

nan: EXE [. (EEE)“IECinv.i>
Onderwerp: FW: Concept reactie MinMZS op brandbrief vit C - input gevraagd

Wij zijn niet zo van de supplementen.. dus als CZ dat stevig inbrengt..

Van: 5.1.20 fs12] | 5.1.2e ) JERE @minvws.nl>
Verzonden: dinsdag 24 november 2020 11:25

inv o>IEEE© XE (ERED) EEN rvs; EE IE
) < minvws.nl>

Onderwerp: RE: Concept reactie MinMZS op brandbrief vit C - input gevraagd

Hai,

Vooralsnog gezond eten in algemene zin, schijf v vijf dus. Waarbij aantal bevolkingsgroepen wel supplement advies voor

met name vit D hebben.

Veel mensen eten niet volgend schijf, dus wellicht zijn er tekorten. Maar supplementen slikken is niet de route die we

willen dat mensen bewandelen, want in groente en fruit bijv zitten ook allerlei andere gunstige stoffen.

Specifieke rol vitamine - COVID past daarom denk ik eerder bij behandeling/leefstijlgenceskunde dan bij het algemene
leefstijladvies gezond eten, bewegen, voldoende slapen etc.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Het zit er nu niet in. Zat ook niet zo in de oproep van de medici. Ik zal het wel opbrengen straks in ons overle, EEN
van CZ sluit daarbij aan.

Vanuit VGP zijn we meen ik vaak terughoudend hierin.

Gr,

Verzonden: dinsdag 24 november 2020 09:49

IR BEYEEN.IEE I GR
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Concept reactie MinMZS op brandbrief vit C - input gevraagd
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Ha allen,

Dank voor de snelle reacties. Een check vraag: bij het in kaart brengen van alle opties rondom leefstijl en COVID19 (de
toezegging in de Kamerbrief) zullen vitamines geen rol spelen?

Dat meen ik uit jullie mails te lezen? Of gaan jullie daar toch wel op in ook?

Groet, [EKER
van: EE (EEN Ele minvwsni>

Verzonden: dinsdag 24 november 2020 09:31

Aan: 12} | 5.12e ) EEE @minvws.nl>;IEE128 (512: | minvws.nl>; ERE EBE
minvws.nl>

cc: IB EE) SEEN minvws n>
Onderwerp: RE: Concept reactie MinMZS op brandbrief vit C - input gevraagd

Hol EEE
Ook eens met [EE en ik heb nog een inleidende zin toegevoegd waarom we in de brief opeens overschakelen naar leefstijl.

Groetjes | ERED
van: BE) BR. [| 5.1.2e ) JERE @minvws.ni>

Verzonden: maandag 23 november 2020 17:33

(GE “SRE iv. BED (EE)Evi.ENED 6.(EEE)
@minvws.nl>

I IE GE) EEE ominvws.ni>
Onderwerp: RE: Concept reactie MinMZS op brandbrief vit C - input gevraagd

Eens metEREY Dat lijkt een deur op een grote kier te zetten terwijl we daarvoor aangeven daar geen aanleiding voor te

hebben.

Ik zou eerder neigen naar een baat hetniet het schaadt (binnen marges) ook niet. Maar dat kan mensen toch in verwarring
brengen. Dus ook dat naar niet toevoegen.

Verzonden met BlackBerry Work

(www blackberry.com)

vou: IEEEOE (EEE) SEEN isos >

Datum: maandag 23 nov. 2020 5:22 PM

Aan: BREE IE. (JERE (@minvws.nl>, BE BED EE aoninvws a>, BEBE (EE)BEYa ninvws.ol>
Kopie: 1

IE. ) minvws.nl>

Onderwerp: RE: Concept reactie MinMZS op brandbrief vit C - input gevraagd

Ho

Beetje flauw misschien, maar idealiter haal je wat mij betreft de laatste bijzin weg:

5.1.2i

Dan is de suggestie er nog steeds, maar niet zo nadrukkelijk.

Vooralsnog is dit ook niet het spoor waar we op zitten.

Gr,

Van: EBEEEE @minvws.nl>
Verzonden: maandag 23 november 2020 16:51
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av: EE. (ERED SIREN vives. IKI RE. GREE)SEENov vv.» BED. OE ERED)
@ minvws.nl>

cc: IB EE) SEEN eminvws.ni>
Onderwerp: FW: Concept reactie MinMZS op brandbrief vit C - input gevraagd

Urgentie: Hoog

+oIEE

Een aantal professoren heeft een brief gestuurd met het pleidooi om COVID-patiénten vitamine C-supplementen te geven.

Dit zou het immuunsysteem helpen waardoor COVID-19 niet heel heftig wordt.

In de bijlage de concept-reactie op deze brief.

Hierin wordt ook gerefereerd aan de initiatieven om meer leefstijl (inclusief voedingssupplementen) in de COVID-aanpak mee te

nemen.

Jullie weten hier meer van dan ik. Is de in de beantwoording gekozen lijn conform jullie inzicht/plannen?

Graag uiterlijk morgen jullie reactie aan EXEY(zie cc) sturen.

Dank!

Groeten,

5.1.28

Ministerie van VWS | Directie Voeding, Gezondheidsbescherming en Preventie (VGP)

Parnassusplein 5 | 2511 VX DEN HAAG | Postbus 20350 | 2500 EJ DEN HAAG

Telefoon: 06 TEEN E-mail: [IB @minvws.nl

van: IIEEDNI| BE GED SEEM minvws.n>
Verzonden: maandag 23 november 2020 13:11

Aan: EBE) EEE eminvws.ni>
Onderwerp: Concept reactie MinMZS op brandbrief vit C - input gevraagd

Urgentie: Hoog

Hol IEE
Ik ben bezig met de beantwoording van de brandbrief die ik je eerder doorstuurde. Zie concept reactie in de bijlage. Dit is de lijn
die we de afgelopen maanden zo gehanteerd hebben.

Ik heb het nu aangevuld met ontwikkelingen op het gebied van leefstijl en het ZonMw programma 2.0 dat in de komende

maanden (door)ontwikkeld wordt. Zie laatste paragraaf.

Heb jij aanvullingen op deze reactie? Zien jullie deze "spreeklijn” graag aangepast? Zijn er nog andere VWS collega’s waar ik

deze reactie mee zou moeten afstemmen?

Ik hoor het graag! Het liefst vandaag of morgen als dat lukt?

Veel dank.

Groet, EE

ver: INNEREEHNNN1 IE EEE)Verzonden: vrijdag 13 november 2020 16:06

Aan: EBEPEE @minvws.nl>
Onderwerp: FW: Verzoek om reactie op brief derden inz. Brandbrief vitamine C-therapie hij COVID-19

Bij deze!
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Verzonden: dinsdag 10 november 2020 16:39

Onderwerp: FW: Verzoek om reactie op brief derden inz. Brandbrief vitamine C-therapie bij COVID-19

Bij deze [ENE

Groeten,

Verzonden: dinsdag 10 november 2020 09:39

Onderwerp: FW: Verzoek om reactie op brief derden inz. Brandbrief vitamine C-therapie bij COVID-19

Goedendag,

Bijgevoegde commissiebrief heb ik zojuist uitgezet bij directie PG in Marjolein.

Met vriendelijke groet,


